
OBČINA GORIŠNICA  
OBČINSKI SVET 

 

Gorišnica 83 a, 2272 Gorišnica 
tel. +386 2 743 11 10 

Spletna stran: http://www.gorisnica.eu, e-mail: obcina@gorisnica.eu 

 
Številka: 900 – 1/2022 – 6 (1006) 
Datum:  15.9.2023 
 
 
V skladu s 54. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica (Uradno glasilo slovenskih občin, 
št. 25/2006), se piše: 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
6. redne seje Občinskega sveta Občine Gorišnica, 

ki je bila v četrtek, dne 14.9.2023, ob 17. uri, v sejni sobi Občine Gorišnica. 
 
6. redno sejo Občinskega sveta Občine Gorišnica je na podlagi 16. člena Statuta Občine Gorišnica (Uradno 
glasilo slovenskih občin št. 57/2017) in na podlagi 22. člena Poslovnika občinskega sveta (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 25/2006) sklical župan Občine Gorišnica, g. Borut Kolar, ki je pozdravil vse prisotne. 
 
 
Predlog dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli z vabilom za sejo. Župan, g. Borut Kolar, je prisotne 
seznanil s predlogom dnevnega reda. 
Drugih predlogov ali pripomb ni bilo, zato je bil soglasno potrjen naslednji  
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev navzočnosti ter pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine 
Gorišnica 

2. Obravnava Predloga Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica 
3. Rebalans Proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 
4. Polletno poročilo o izvrševanju Proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 
5. Ocena in poročilo o izvajanju Občinskega programa varnosti Občine Gorišnica v letu 2022 
6. Informacije župana 
7. Predlogi in vprašanja 

 
 

A1.) 
Ugotovitev navzočnosti ter pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gorišnica 

 
Na začetku seje je bilo prisotnih 8 članov občinskega sveta, zato je po 18. členu Statuta Občine Gorišnica in 46. 
členu Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica sklepčnost zagotovljena. Svetnica ga. Anja Pignar in 
svetnik Danijel Munda sta se seje udeležila z zamudo, g. Peter Bezjak, član OS in g. Robert Brkič, predstavnik 
SOU Občin v Spodnjem Podravju, sta bila opravičeno odsotna. 
 
Lista prisotnih je priloga k zapisniku. 
 
Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Gorišnica, so člani prejeli v gradivu z vabilom na sejo.  
 
Pripomb na zapisnik ni bilo, sprejet je bil naslednji 
 

SKLEP ŠT. 900  – 1/2022 – 6/1 
Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Gorišnica se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 
Prisotnih:  8 članov občinskega sveta 
ZA:   8 članov občinskega sveta 
PROTI:   nihče 
VZDRŽANIH: 0 članov občinskega sveta 
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A2.) 
Obravnava Predloga Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica 

 
Predlog Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica so prisotni dobili v gradivu za sejo. 
Župan, g. Borut Kolar je pojasnil, da so na prejšnji seji občinskega sveta potrdili osnutek poslovnika, zdaj se 
obravnava predlog.  
 
Razprave ni bilo, zato so prisotni glasovali. 
 

SKLEP ŠT. 900  – 1/2022 – 6/2 
Poslovnik Občinskega sveta Občine Gorišnica se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 
Prisotnih:  8 članov občinskega sveta 
ZA:   8 članov občinskega sveta 
PROTI:   nihče 
VZDRŽANIH: 0 članov občinskega sveta 

 
 

A3.) 
Rebalans Proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 

 
Rebalans Proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 so prisotni dobili v gradivu za sejo. 
 
Župan, g. Borut Kolar je rebalans podrobneje predstavil in obrazložil postavke, ki so spremenjene. Prosil je 
predsednike odborov, da prisotne seznanijo s sprejetimi predlogi sklepov o Rebalansu Proračuna Občine 
Gorišnica za leto 2023. 
 
Predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, g. Milko Štrucl, je prisotne 
seznanil s sprejetim predlogom sklepa iz 3. redne seje, z dne 04.09.2023: 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe so bili seznanjeni s Rebalansom 
proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 in ga v delu, ki se nanaša na gospodarstvo v predlagani obliki in vsebini 
predlagajo Občinskemu svetu v sprejem. 
 
Predsednik Odbora za javne finance, g. Denis Kolarič, je prisotne seznanil s sprejetim predlogom sklepa iz 2. 
redne seje, z dne 05.09.2023: 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za javne finance so bili seznanjeni z Rebalansom proračuna Občine Gorišnica za leto 2023. 
Občinskemu svetu Občine Gorišnica predlagajo, da se Rebalans proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 
sprejme v predlagani obliki in vsebini. 
 
Predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti, g. Evgen Muhič, je prisotne seznanil 
s sprejetim predlogom sklepa iz 3. redne seje, z dne 4.9.2023: 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti so bili seznanjeni s Rebalansom 
proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 in ga v predlagani obliki in vsebini predlagajo Občinskemu svetu v 
sprejem. 
 
Seji se je pridružil svetnik OS Občine Gorišnica, g. Danijel Munda. 
 
Župan, g. Borut Kolar, je dal Rebalans Proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 v razpravo. 
Razprava: 

a) g. Milko Štrucl: glede dodatnih sredstev za športna igrišča v višini 25.000 €, to je torej zdaj skupaj 50.000 
€ - za košnjo, škropljenje, druge zadeve,…, meni, da so to previsoka sredstva, ima pomisleke v zvezi s 
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tem; verjame, da je vzdrževanje igrišča velik strošek, v Zagojičih pa npr. dobijo 250 € za urejanje zelenic 
in okolice,…meni, da bi bilo dobro pridobiti še kakšno ponudbo za vzdrževanje igrišča; ni samo 
Gorišnica del občine, ampak tudi vse ostale vasi, predlagal je tudi, da se mogoče košnja zemljišč v lasti 
občine uredi tudi kako drugače; 
župan, g. Borut Kolar je pojasnil, da je že v obrazložitvi rebalansa pojasnil, da je bila najcenejša 
ponudba za vzdrževanje igrišča brez košnje trave čez 60.000 €, če lahko kdo pridobi cenejšo ponudbo, 
jo z veseljem sprejme, igrišče se mora redno vzdrževati in kositi, velik strošek so škropiva, gnojila in 
kremenčev pesek, vaški odbori so dobili sredstva za vzdrževanje – košnjo na podlagi predlogov, ki so jih 
sami dali; če bo ugotovljeno, da sistem, ki trenutno je, ni najboljši, se bodo iskale druge rešitve. 

b) g. Miran Černesl: 
- postavka sejnine svetnikov – povišanje za 5.000 € - močno dvomi, da je to pod pravo postavko, verjame, 

da se nekaj mora dvigniti ampak ne pod to postavko, dvigne se lahko pod postavko sejnine župana in 
podžupana, imamo namreč dva podžupana, ki ne dobita več sejnin, torej posledično se sejnine 
zmanjšajo, ne pa povečajo, nima nič proti ampak naj bo v tisti rubriki kam spada, ne pa v drugi, to ga 
pač moti, to je opozoril že na Odboru za gospodarstvo 
župan, g. Borut Kolar – res je, da so o tem razpravljali na Odboru za gospodarstvo, zato je še enkrat 
zahteval izračun v računovodstvu in je tako, sejnine so povišane zaradi več sej v tem letu; 

- glede Športnega parka – ni občina nabavljala novih kosilnic primernih za košnjo? Prav tako meni, da je 
60.000 € veliko sredstev za vzdrževanje igrišča, ni proti temu, da je igrišče urejeno, ni pa gospodarno 
kot bi lahko bilo; koliko ponudb za vzdrževanje je bilo pridobljenih in ali je bil javni razpis? Pridružuje se 
mnenju g. Štrucla, da o vsem razmislimo in gremo naslednje letu mogoče v drugo smer…mogoče 
dodatna zaposlitev…. 
župan, g. Borut Kolar je pojasnil, da je pridobil informativne ponudbe z namenom, da se oceni stanje, 
javnega razpisa ni bilo. Pojasnil je še, da je v postavki »Vzdrževanje Športnega parka« tudi električna 
energija, voda,….. 

- glede zimske službe – rebalans se sprejema za tiste postavke, kjer so zdaj potrebna sredstva, trenutno 
meni, da se sredstva potrebujejo za neke intervencije, sanacije,…. ki so jih povzročile poplave, za 
zimsko službo pa predlaga, da se sprejme takrat, ko bo to potrebno; razrite brežine potokov so zdaj, 
snega pa še ni zdaj,… 
župan, g. Borut Kolar – kot je že povedal, se je povišala postavka »vzdrževanje cest« za 200.000 €, na 
brežine potokov pa občina žal ne sme posegati ali jih sama sanirati 

- športna dvorana – če smo bili uspešni na razpisu in dobili 100.000 €, ga informativno zanima ali je 
občina vezana na kakšne roke, do kdaj se morajo dela narediti, da dobimo teh 100.000 €; ne gre se 
zato, da mi (svetniki) vemo, ampak, da so občani seznanjeni; 
župan, g. Borut Kolar – dela se lahko izvedejo drugo leto. 

 
 

Po razpravi in glasovanju prisotnih članov Občinskega sveta Občine Gorišnica, je bil sprejet naslednji 
SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 6/3 
Občinski svet Občine Gorišnica je potrdil Rebalans Proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 v predlagani obliki 
in vsebini. 
Prisotnih:  9 članov občinskega sveta 
ZA:   9 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 
VZDRŽANIH:       0 članov občinskega sveta 

 
 

A4.)  
Polletno poročilo o izvrševanju Proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 

 
Zgoraj navedeno poročilo so prisotni dobili v gradivu za sejo. 
Župan, g. Borut Kolar je prosil predsednika Odbora za javne finance, da jih seznani s sprejetim predlogom 
sklepa. 
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Predsednik Odbora za javne finance, g. Denis Kolarič, je prisotne seznanil s sprejetim predlogom sklepa iz 2. 
redne seje, z dne 05.09.2023: 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za javne finance so bili seznanjeni s Polletnim poročilom proračuna Občine Gorišnica za leto 2023. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan poročilo dal na glasovanje. 
 

Prisotni člani Občinskega sveta Občine Gorišnica so glasovali in sprejeli naslednji 
SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 6/4 
Občinski svet Občine Gorišnica je potrdil Polletno poročilo o izvrševanju Proračuna Občine Gorišnica za leto 
2023 v predlagani obliki in vsebini. 
Prisotnih:  9 članov občinskega sveta 
ZA:   9 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 
VZDRŽANIH:       0 članov občinskega sveta 

 
 

A5.)  
Ocena in poročilo o izvajanju Občinskega programa varnosti Občine Gorišnica v letu 2022 

 
Oceno in poročilo o izvajanju OPV Občine Gorišnica v letu 2022 so prisotni dobili v gradivu za sejo. 
 
OPV Občine Gorišnica, je na svoji seji obravnaval Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, župan, g. 
Borut Kolar, je prosil predsednika sveta, da prisotne seznani s sprejetim sklepom. 
 
Predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, g. Gregor Visenjak, je prisotne seznanil s sprejetim 
predlogom sklepa iz 2. redne seje, z dne 17.8.2023: 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu so bili seznanjeni z oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti Občine Gorišnica v letu 2022 in predlagajo Občinskemu svetu Občine Gorišnica, da ga potrdi v 
predlagani obliki in vsebini. 
 
G. Miran Černesl prosi za informacijo ali so na SPVCP mogoče razpravljali o tablah, ki niso primerne (prometni 
signalizaciji), kot sta se pogovarjala za omejitev tranzita (cesta Borl – Moškanjci). 
 
g. Gregor Visenjak dotično o tej zadevi svet ni razpravljal, so pa razpravljali o nekaj drugih kritičnih točkah 
oziroma postavitvi prometne signalizacije. 
 
Druge razprave v zvezi s to točko dnevnega reda ni bilo, zato je župan dal na glasovanje predlog sklepa.  
 
Seji se je pridružila svetnica, ga. Anja Pignar. 
 
Po glasovanju je bil sprejet 
 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 6/5 
 
1. Občinski svet Občine Gorišnica ocenjuje, da so bili doseženi zastavljeni cilji Občinskega programa varnosti 
Občine Gorišnica za leto 2022. 
2.Ta sklep začne veljati petnajst dni bo objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
Prisotnih:  10 članov občinskega sveta 
ZA:   10 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 

 
 

mailto:obcina@gorisnica.eu
http://www.gorisnica./


 

Občina Gorišnica, Gorišnica 83 a, 2272 Gorišnica 
e-mail: obcina@gorisnica.si, spletna stran http://www.gorisnica.si  

tel. 02 743 11 10 

5 

A6.)  
Informacije župana 

 
Župan, g. Borut Kolar, je prisotne seznanil z naslednjimi zadevami: 

a) občinski praznik – ocenjuje, da so bile prireditve zelo dobro obiskane, odzivi pozitivni 
b) sofinanciranje malih komunalnih čistilnih naprav – v naslednjih dneh bo objavljen razpis za 

sofinanciranje 
c) cesta Tibolci – investicija traja že kar nekaj časa, bliža se k koncu, izvajalec obljubil, da bo naslednji 

teden izveden zadnji sloj asfalta, ena izmed večjih težav je bila škarpa (v njej je 25 t železa, kar je 
pomenilo 1 mesec vezanja) 

d) košnja trave – težave že celo leto, predvsem z izvajalcem, razmišlja, da bo predlagal OS nabavo 
svojega stroja in s tem razširitev režijske obrata  

e) razpis telovadnica – uspešni na razpisu za rekonstrukcijo dvoran, dobili max sredstva 100.000 €, 
pripravlja se razpis, dela se izvedejo po koncu šolskega leta, saj telovadnice med šolskim letom ne 
moremo zapreti 

f) šolski prevozi – javni razpis za izbiro izvajalca je bil izveden in tudi izbran izvajalec, naredila sta se dva 
manjša kroga – otrok je zdaj na avtobusu max 25 min (prej 50 min), zaradi tega mogoče morejo kakšno 
minuto več ostati v šoli, ko čakajo na avtobus; glede na to, da je v šoli cca 400 otrok in je na občino bilo 
posredovanih le 5 pritožb, meni, da je trenutna izvedba prevozov zadovoljiva, narediti tako, da bo vsem 
prav, pa je nemogoče 

g) projekt vrtec – v šoli je prostorska stiska, saj je nekaj skupin vrtca v šoli, občina je v postopku 
pridobivanja gradbenega dovoljenja, po informacijah, ki jih ima, bi ga naj dobili do konec leta, upa, da bo 
kakšen razpis za sofinanciranje gradnje in tudi, da se vrtec čimprej zgradi 

h) ureditev starega nogometnega igrišča – v izdelavi je idejna zasnova celotne površine – gasilski dom in 
dve stanovanjski enoti za 35 stanovanj 

i) kolesarska povezava – skupni projekt več občin je v zaključni fazi, v Moškanjci se je zasadil drevored 
j) poplave in ujme 2023 – v letošnjem letu so nas zajele trikrat, sočustvovati pa moramo tudi z drugimi 

občinami, ki so jim povzročile ogromno škode, v naši občini je bilo tudi veliko škode, pa vendar so 
nekatere občine utrpele enormno škodo,  

- ocenjuje, da je na občinski infrastrukturi nastalo za cca 300.000 € škode, ki je v večini tudi že sanirana; 
- pri popisu škode na stavbah oziroma objektih je občanom pomagal podžupan Peter Bezjak, kateremu se 

tudi zahvaljuje za vso pomoč, kakor tudi svetnikoma g. Danijelu Munda in g. Miranu Černesl, ki sta mu 
pomagala;  

- zahvalil se je tudi podžupanu g. Gregorju Visenjak, ki je prav tako sodeloval in pomagal z razvlažilci;  
- prav tako se zahvaljuje vsem gasilcem, gasilski zvezi in civilni zaščiti, svetnikom in vsem, ki so na 

kakršen koli način pomagali;  
- rok za oddajo obrazcev za prijavo škode je jutri, 15.9.2023, potem jih je potrebno vse vnesti še v 

program »Ajda«, po vnosu obrazcev bo dejansko znana škoda pri občanih in potem se bo potrebno 
dogovoriti na kakšen način lahko pomagamo našim občanom, ki so utrpeli škodo, najti sistemsko rešitev 

- na kolegiju županov Sp. Podravja so sprejeli sklep, da se mora v 18 mesecih realizirati program, ki je 
bila narejen leta 2015 (čiščenje strug, vzpostavljanje rečnih rokavov, nasipov,…), kontaktiral je Direkcijo 
za vode – zelo težko dosegljivi, ker so vsi na terenu, 

- Zamušani, Tibolci, Formin – poiskal podjetje, ki se ukvarja z iskanjem rešitev za težave s hudourniki, 
poplavami,…, jih je seznanil s težavo in jih prosil za ponudbo sistemske rešitve, kako vodo speljati iz 
hribovitega območja občine do reke Pesnice 

- kar je občina v tem trenutku v zvezi s poplavljanjem lahko naredila je: – naročen prekop ceste (Cafuta), 
izvedba večjega jaška, na Forminu kanaleta pri Bratušu – oboje naročeno, obljubljeno, da bo izvedeno v 
naslednjih 14 dneh.  

 
 

A7.)  
Predlogi in vprašanja 

 
Uvodoma je župan, g. Borut Kolar, prosil, da glede na to, da je uveden sistem kolegijev 1 x mesečno, na katerem 
lahko dobijo odgovore na vsa vprašanja, da se svetniki mogoče osredotočijo le na dve vprašanji. 
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G. Denis Kolarič: 
- dobil je informacijo, da namerava DEM na izlivu reke Pesnice namestiti pretočno elektrarno. Če le to drži, 
Forminčane to zelo skrbi, ker si ne znajo predstavljati kako bo to vplivalo na vodostaj reke Pesnice. Predlaga, da 
se občina dogovori z DEM za javno predstavitev projekta v Vaško gasilskem domu na Forminu, kjer bodo s 
projektom seznanili vaščane; 
- otroška igrala – obljubljeno, da se bodo v tem letu postavila ob gasilskih domovih, prosi za informacijo, kdaj 
bodo postavljena na Forminu. 
 
Župan, g. Borut Kolar, je pojasnil, da ima v naslednjem tednu sestanek na DEM in jih bo prosil za javno 
predstavitev projekta na Forminu. Upa, da bodo do konec leta uspeli narediti igrala ob gasilskih domovih. 
 
G. Bojan Vozlič se je zahvalil za odgovore na vprašanja, ki jih je že poslal. Zahvalil se je za prizadevanje 
reševanja problematike vode v Zamušanih, za katero se zavzemata tudi oba s svetnico. Prosi za informacijo 
glede križišča v Zamušanih (Guma) oziroma pojasni, da hiše na drugi strani še vedno nimajo kanalizacije in 
osnovne optike, oboje se že več let pogojuje, da se bo izvedlo v sklopu izgradnje križišča. 
 
Župan, g. Borut Kolar je pojasnil, da je križišče pri Gumi res specifika. Decembra 2022 je bil supernadzor 
projekta, naloženi so jim bili popravki projekta, ki pa se do danes niso izvedli. Glede optike in kanalizacije je res 
najboljša rešitev, da se izvaja v sklopu izgradnje križišča, dvomi, da bo država dala soglasje za izvedbo del čez 
cesto, glede na to, da je pripravljen projekt. Bo pridobil informacije, saj ima sestanek na direkciji. 
 
G. Milko Štrucl – električne polnilnice pri Športnem parku – prosi za informacijo kdaj bodo postavljene. 
 
Župan, g. Borut Kolar – naročeni sta 2 polnilnici pri družbi Petrol d.d., ki je bil najcenejši ponudnik. 
 
G. Milko Štrucl – pogovarjali so se o počivališčih za avtodome pri Dominkovi domačiji. V Tedniku je bil članek o 
počivališču v Zabovcih, ki je polno zasedeno in ga zanima koliko je le to zanimivo za našo občino? 
 
Župan, g. Borut Kolar meni, da je to super ideja, tudi vaščani Formina si želijo pri Sokovem mlinu, se bodo 
zadeve preverile, katera dovoljenja so potrebna….  
 
G. Danijel Munda – prosi za informacijo v zvezi z odstranjevanjem vejevja dreves ob občinskih cestah. Namreč 
veliko poti ovira vejevje, ki se razrašča na cesto. 
 
Župan, g. Borut Kolar – lastnikom občinska inšpekcija naloži odstranitev vejevja. 
 
Ga. Anja Pignar – se strinja oziroma meni, da je zadnji čas, da se razširi režijski obrat v smeri oskrbovanja in 
nege zelenih površin, ker jih je vedno več in s tem tudi nabavo stroja. Opozori, da ob kolesarskih stezah v tem 
letu trava ni bila niti enkrat pokošena in ni prav, da se ta plevel širi na kmetijska zemljišča, slabo stanje pa je še 
posebej v melioracijskem jarku, za katerega sicer predvideva, da je v lasti države.  
Občani vasi Tibolci se veselijo končanja projekta »Cesta Tibolci«, prosi za informacijo kdaj lahko vaščani 
računajo na sanacijo cest, ki so bile poškodovane tekom gradnje. 
 
Župan, g. Borut Kolar – cesto bo takoj po končanju del saniral izvajalec. Glede košnje trave ob kolesarskih stezah 
pa pove, da je občina lastnik le do roba bankine, ostalo je privatna lastnina, eni kosijo, drugi ne,… V občini je 
veliko cest, ob katerih se trava v preteklosti ni kosila in zato košnja ni bila naročena niti letos,… torej nekako je 
zaključek vsega, da bi morali imeti svoj stroj, da bi lahko vse pokosili,…. Melioracijske jarke mora vzdrževati 
Sklad kmetijskih zemljišč. 
 
G. Evgen Muhič – glede na razpravo o tem, da se cesta od Žihra do Gume še ne bo tako hitro izvajala, predlaga, 
da bi se v Gorišnici izvedel pločnik za zagotovitev varne šolske poti ob glavni cesti in sicer del Gorišnica 46 do 
Gorišnica 52 (prehoda za pešce). 
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Župan, g. Borut Kolar – najlažja izvedba bi bila ob rekonstrukciji ceste, se strinja, da se pločnik vsekakor mora 
izvesti. Vendar pa meni, da obstaja bojazen, da bo v rekonstrukciji ceste potem poškodovan. Predlaga, da 
počakajo na informacije v zvezi z rekonstrukcijo ceste od direkcije, kakšni so njihovi načrti, glede na to, da je bila 
obljubljena rekonstrukcija že v lanskem letu. 
 
G. Evgen Muhič je še dodal, da se na ta pločnik čaka že vrsto let, vsi izgovori na direkcijo so nesmiselni, občina 
se mora odločiti ali se pločnik izvede ali ne. 
 
G. Gregor Visenjak – v zvezi s poplavami in očitkih v medijih, da v času poplav na poplavljenih območjih ni bilo 
nobenega podžupana in ne župana, je pojasnil, da je sam bil prisoten na teh območjih, pogledal si je vse vasi, 
tam je bil kot Gregor Visenjak, kot svetnik in ne kot podžupan, saj s strani župana ni dobil nobenega napotka ali 
pooblastila v zvezi s tem.  
 
G. Miran Černesl – v zvezi z možnostjo postavljanja vprašanj, ki ga je župan na začetku te točke omejil na 2, 
pove, da jo to za prisotne nekaj novega. Če se vsi strinjajo s tem, se strinja tudi sam, potem pa tudi prosi, da se 
vsa vprašanja, ki jih postavijo ljudje objavijo na internetno stran, hkrati pa tudi vsi odgovori pristojnih služb v 
občini. Ne postavljajo vprašanj, ker bi jih osebno zanimali odgovori, zanima ljudi, ki so jih izvolili in jih postavili na 
to mesto. Kar zadeva kolegije – kolegiji so prostovoljni in nikogar ne zavezujejo k udeležbi, če pa nekdo sprejme 
mandat svetnika in članstva v odborih, se pričakuje tudi udeležba na sejah. Zato so javne tudi seje OS. Danes bo 
postavil vseeno 4 vprašanja, naslednjič pa dve in prosi za pisne odgovore na vprašanja ter objavo le tega na 
internetni strani za vse ljudi, ker so to dolžni našim občanom. 
 
Župan, g. Borut Kolar – glede pisnih odgovor na spletni strani je potrebno premisliti, ker meni, da ni primerno, da 
bi vse bilo objavljeno na spletni strani, glede odgovorov župana na vprašanja svetnikov pa meni, da so vsi 
prisotni dobili vse odgovore na vprašanja, ki so jih postavili. 
 
G. Miran Černesl – če občane nekaj zanima, preko svetnikov postavijo vprašanje in če župan omejuje svetnike z 
2 vprašanjema, kako naj ljudje vidijo, če je seja javna, kakšni so odgovori. Če so seje javne so tudi vprašanja in 
odgovori javni. Če pa so omejeni z 2 vprašanjema, pa to ni več javno. 
Že v Starem Rimu so rekli: »Daj ljudem kruha in iger, pa lažje vladaš!« Ampak časi so se spremenili. Ljudje od 
nas ne pričakujejo samo kruha in iger. Športne igre, občinske igre so mimo. Pričakujejo odgovore kaj delamo 
oziroma kaj smo naredili. Če nihče ni upal povedati, bo povedal sam. Nezadovoljstvo je zelo veliko. Mogoče sam 
dobiva le slabe informacije, vendar je zato tu, da jih prenese naprej in pove. Občani niso zadovoljni z velikimi 
stvarmi, še manj pa z manjšimi. 
Las Ormož – občina se je vključila v Las Ormož. Organizirali so delavnice, za katere je izvedel naknadno. Bile so 
v Športnem parku, vabilo je bilo poslano na občino, na Športno zvezo. Verjetno so pričakovali udeležbo kakšnih 
gospodarstvenikov, športnikov,…. Kolikor mu je znano sploh ni bil nihče seznanjen,…. 
Infrastruktura v Muretincih – ne bo več pogreval stvari od jaškov, do smradu, črpališč, kanalizacije,… leto dni 
prosi, da se stvari premaknejo, ni dovolj, če v Muretincih stoji opozorilni znak, pa eno leto jašek ni popravljen. 
Smo res tako bogata občina, da si lahko privoščimo, da bo nekdo – nek kolesar na tej kolesarski stezi, kjer ni 
pločnika, padel in šel v tožbo, to je občinska zadeva. Ali si mi res tako lahko in si privoščimo tako kot se je zgodilo 
na Ptuju – odškodnina 70.000 € za en padec, eno zlomljeno roko. Ali nismo zmožni v enem letu enega jaška 
popraviti? Takšne stvari ga motijo, če pa je komu smešno, to so banalne stvari, za njega pa niso. 
Protipoplavna varnost – intervencijski sanacijski ukrepi, kot je župan povedal. So večino stvari naredili, mora pa 
povedati, da sta s podžupanom res obiskala celo vas, ogromno stvari si je poslikal, naknadno je bilo ugotovljeno, 
da je vdrtina ene bankine, ki sploh ni bila nikjer navedena in še zdaj ni popravljena, zato tudi opozarja na tranzitni 
promet, če se bodo vozili težki tovornjaki, bodo cesto poškodovali, pa bomo popravljali. 
Nekaj bi morali spremeniti, tako kot sedaj delamo, v glavnem njegovi sovaščani niso zadovoljni, kakor tudi sam 
ne. Vsi bodo morali konec leta polagati račune, konec njihovega mandata pa še bolj. Res ni vredu, pa ne da bi 
komu nagajali, hočejo le dobro. Je pa danes slišal mogoče dve dobri stvari – npr. kolegij županov Spodnjega 
Podravja, sam ve kaj se je tam dogajalo. Človek, ki sploh ni toliko vezan na to zadevo, g. David Klobasa, je 
mogoče bil zelo zagret, da se premakne nekaj v tej smeri, kakor tudi g. Vrbnjak, ne reče, da naš župan tudi ne, 
ampak ga veseli, da se nekak povezujejo, ker samo v slogi je moč, če se bo želelo državne aparate kam 
premakniti. Kolikor mu je znano, se je zamaknila tudi obnova kanala za določen čas, da bi se prej naredila 
protipoplavna varnost. 
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V zvezi s košnjo trave – razmišljanje o razširitvi režijskega obrata in nabavi ustrezne mehanizacije – to je dobro, 
pa ne samo za košnjo trave, tudi se lahko zimska služba s tem malo obogati, če imamo neki stroj. To je po 
njegovem gospodarno in pameten predlog. 
Če se komu zgodijo takšne poplave, kot so se ljudem v naši občini, pa poplave, ki niso toliko vezane na 
vremenske vplive, ampak na odgovornost ljudi, ki spuščajo vodo z jezu Markovci, zato ga vedno zmoti. Če bi bil 
počiščen kanal, struga Drave, proti nasipi, mi ne bi plavali, ampak so žrtev tega, da se Ptuj ne zalije, se zalije rajši 
nas na nek način. 
 
Župan, g. Borut Kolar je pojasnil, da je na kolegiju sam predlagal spremembo sklepa, ker so pogojevali čiščenje 
struge reke Drave z adaptacijo kanala, ki je v zelo slabem stanju in poškodovan.  
 
Druge razprave pod točko Predlogi in vprašanja ni bilo, zato se je župan, g. Borut Kolar, zahvalil za prisotnost in 
sodelovanje na seji ter sejo ob 18.30 uri zaključil. 
 
Zapisala:      
Aleksandra ŽURAN                                                                                                                                                                   

 

     

Občina Gorišnica 
Borut KOLAR 

župan 
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